



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-10-10

Tid: 12:07

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMARM
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON

§1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:07!

§2 Val av justerare

Elin Ekstedt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Beslut: Att välja in Algot Lindblom med närvaro och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval

Algot Lindblom söker matansvarig i SNF, han är 19 år gammal och går f24. Han har B-körkort och söker SNF för att han vill bli sektionens engagerad och är intresserad av att se till att studierna är bra och att det är roligt att studera. Han tror att han kan vara allmänt behjälplig och vill försöka göra det bättre. Han var med på SNFs lunchmöte så har lite inblick i deras arbete, tyckte det verkade kul. Han tycker utbildningen är kul hittills. Han har varit med i scouterna länge och haft lite aktiviteter med dem.

Beslut: Att välja in Algot Lindblom som matansvarig i SNF.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret

Alexander: Sektionsmötet gick bra, inte jättelångt. Arbetskväll i förrgår när vi uppdaterade dokument på ftek.

Marcus: Har gjort en asppolicy, burensstäd och stormötesplanering.

Elin E: SU i måndags, gjort en asppolicy och haft möte med PA.

Elin G: Bra, jobbar med protokoll från sektionens mötet och har lite nyckeldagar.

Elias: Hade Kassörsutskott i måndags, fick lära sig hur dålig sektionen är på att bokföra.

Jakob: Skickat nyhetsbrev. Gick bra på sektionens mötet, jobbar med de nya invalen som gjordes.

§5.2 DP

Stressigt förra veckan men denna vecka är lugn.

§5.3 F6

Taggar gasque nästa helg.

- §5.4 *FnollK* Det är bra men är trötta och sjuka. Planerar aspning, möte med PA i eftermiddag för att utvärdera mottagningen.
- §5.5 *SNF* Haft möte med Weidow för att påbörja det samarbetet. Just nu känns det bra.
- §5.6 *Foc* Quiz igår, kom lite folk, det var kul.
- §5.7 *FARM* Planerar aspning, och har lite lunchföreläsningar inbokade.
- §6**
Programrådsrepresentanter KPLOL-1/MPLOL-1 studenterna vill utse Rebecka Svanberg och William Bergstedt till deras programrådsrepresentanter i samrådan med sektionsstyrelsen.
Beslut: Att välja in Rebecka Svanberg och William Bergstedt som programrådsrepresentanter.
- §7** Uppdatering av ftek-dokument Under kärnstyrets arbetskväll så uppdaterades en del ftek dokument. I reglementet är det tillagt att JämF är förening och Växteriet är funktionärer. Frisörer är borttagna. Även arbetsbeskrivningar har uppdaterats, Jämf är förening och Växteriet har lagts till, de har även fått lite ålägganden. Vi uppdaterade också styrets arbetsbeskrivningar så de stämmer överens med vem som gör vad. Ändrat utefter sektionmötet i miljö och hållbarhets-policyn det som vi kunde ändra själva på ett styremöte.
Beslut: Att godkänna ändringarna i arbetsbeskrivningarna.
Beslut: Att godkänna ändringen i miljö och hållbarhetspolicyn.
- §8** Ekonomisk policy Förra årets sektionsskassör och en nuvarande revisor har kommenterat den ekonomiska policyn och vi tyckte det var bra kommentarer, handlar kort om att det ska finnas straff om man inte bokför kontinuerligt. Börjar med att ta representationsrätt om Q1 inte är klart efter ett par deadlines som kommer från revisor. Löser det sig inte kommer, efter ytterligare ett kvartal, entledigande tas upp på sektionmötet. Mest en säkerhet för att vi ska få reda på om något sker innan det är försent. Det ligger som åliggande för kassör att kontinuerligt visa sitt arbete för revisor och gör man inte det är det en incident. Det diskuteras om detta bör ligga i just ekonomiska policyn. Vi vill ha med straff för att det ska vara tydligt att det är detta som kan och kommer hända. Mikael tycker vi ska ta bort straffet och skriver att det kommer incidenthanteras. Elias justerar lite och kommer med ett nytt förslag nästa vecka.
- §9** Asp policy Det är inte en färdig policy som skickats ut utan ett förslag för att kunna presentera en färdig till nästa vecka. F6 tycker det är en självklarhet att försöka undvika krockar men också extremt svårt framförallt i LP3 och LP4. Isa ger exempel om att HR och F6-aspresa förra året krockade för att det var det enda som passade i kommittéernas scheman. Gabriella påpekar att vi har väldigt mycket mer aspningen än vad andra har så det blir svårt om man inte drar ner på arr. Det handlar mest om att alla ska få chans att ha asparr på bra datum och att i mest möjliga mån undvika krockar.
I frågan om maxgränsen som en aspning får kosta för en asp frågas det om detta även gäller mat som säljs på arr, syftet med punkten är att aspningen inte ska vara beroende på ekonomisk status. Det är mest HR som drabbas, vilket är en väldigt kul grej och en stor del av DP. Elin kommenterar att 900 är mycket att lägga för en student. Den kanske kan subventioneras mer men det blir väldigt mycket att subventionera. Resorna är väldigt kul och man kommer närmare alla andra, man ser tydligt gruppdynamiken.
F6 tycker att luncharr bör räknas med som arr i frågan om alkoholarr, alkohol är en stor del av kulturen och man måste kunna vara runt alkohol. Marcus tänker att asparr där aspar är nyktra är det som räknas in. Lunchmöten är en stor del av kommittén och därför bör de räknas med. Aspningen ska visa hur det är att vara med i föreningen och det blir missvisande annars. Om man

går till rummet efter arret är det ett alkohol arr? DP tycker det är alkohol om arrangörer serverar aspar. Marcus tycker det är utefter planeringen. Förra året var det 1/3 alkoholfritt. Meningen är att man inte ska lägga till typ lunchmöte för att kunna ha alkoholarr. Så snabbt det blir hårdare regler så blir det lättare att hitta kryphål som bara försämrar saken. Exakt start och sluttid är svårt att säga, sluttiden är svår att säga, på vissa arr vill man inte heller säga det. Policyn är gjord utefter aspars perspektiv. Ofta så finns en ungefärlig sluttid och det är okej bara så att man som asp kan planera efter det. Man behöver inte vara exakt men aspar får en uppfattning. Öppnar man rummet ska det vara tydligt att det inte är en del av arret. Marcus och Elin tar in det som sagts och återkommer med ett förslag till nästa vecka.

§10 Incidenthantering

Mötet går bakom stängda dörrar. Frågan bordläggs till nästa vecka.

§11 Äskningar

Godkänt två fika klockan 15 denna och nästa vecka. En stor från Foton som vi tar nästa vecka,

§12 Övriga frågor

§12.1 Kontaktuppgifter

Tord vill ha lista på alla som kommer in på rummen samt kontaktuppgifter till dem.

§13 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:06!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign